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Kepli Lajos
országgyűlési képviselő

Szóbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani a paksi atomerőmű
bővítéséért felelős tárca nélküli miniszterhez

,,Ön, Miniszter úr, kitől és milyen ajándékot fogadott el azért, hogy ilyen szerződéseket kötöttek
a Paksi atomerőmű megépítésével kapcsolatosan?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Szilágyi György képviselőtársam egy hete kérdést tett fel Orbán Viktor miniszterelnök úrnak
annak kapcsán, hogy egy olyan személy luxus magánrepülőjén repül focimeccsekre, aki a kormánynak
köszönhetően pályázati pénzek milliárdjait zsebeli be. Az ilyen nagy értékű ajándék elfogadása
minimum etikai kérdést vet fel, ám a miniszterelnök szerint minden rendben van. Ahogy mondta, ez
30 éve így van, és így is lesz. Tekintettel arra, hogy mindezt a kormány feje mondta, további kérdések
is felmerülnek az ügy kapcsán:

Vajon bevett szokás-e a kormány tagjainál, hogy főnökük példáját követve nagy értékű
ajándékokat fogadnak el munkájuk kapcsán? Egy ezermilliárdos szerződés esetén, mint amilyen a
Paksi atomerőmű bővítését szolgáló magyar-orosz államközi szerződés, joggal merül fel ezek után a
kérdés, hogy vajon fogadott-e el bárki hasonló gesztust a szerződő felek valamelyikétől? Ennek
egyértelmű tisztázása mindenkinek érdeke, így Ön, mint az új blokkok építéséért felelős miniszter
eloszlathatja kétségeinket ez ügyben.

Kérdezem tehát Miniszter úr! Mióta Ön felel a Paksi bővítésért fogadott- e el nagy értékű
ajándékot olyanoktól, akik érdekeltek vagy érdekeltek lehetnek a beruházással kapcsolatban?
Tudomása van-e arról, hogy bárki ellentételezés nélküli ajándékot (akár dolog vagy szolgáltatás
formájában) fogadott el a Paks II szerződések megkötése kapcsán? Egyetért-e Ön azzal, hogy ez
30 éve bevett szokás, amely teljesen rendjén való és így is kell maradnia?

.Várom őszinte és érdemi válaszát!
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